
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 16 mei 2010

Aanwezig: Thomas, Michaël Mariën, Michaël Derde, Sander, Cie, Maarten Glas, Lynn, Vinnie, Natascha,
Lore, Boogie, Jorien, Mattia, Peter, Pieter Verhoeven, Simon (20u30), Stijn (21u08), Joris
Baken (21u08), Pieter Van Hertum (21u12), Tim (22u)

Verontschuldigd: Vincent, Yana, Karel, Simon, Hanne

Afwezig: Koen

De vergadering wordt geopend om 20u10.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na toevoeging van ‘Frieten in Alma’, ‘Investeringen’ en ‘Financieel overzicht’.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

OWG: Er is op 18 mei een OWG-vergadering met de verkiezing van de nieuwe voorzitter (voor volgend jaar).

OOR: Er is een OOR-vergadering op 20 mei.

Scientica: Scientica heeft (deels) een nieuw bestuur verkozen: Ruben (van Merkator) en Mathias (van Chemika)
worden voorzitter en ondervoorzitter. Van Wina zijn de volgende personen verkozen: Lore als beheerder,
Karel voor maffe experimenten, Mattia voor bedrijvendag, Pieter Verhoeven voor Lokomotion en Peter voor
webteam.

LOKO: Ook het LOKO-bestuur is verkozen. Thomas zit volgend jaar in de Academische Raad (en werd unaniem
verkozen!).

Snoepjes: Er zijn snoepjes.

Fotoboek: De fotoboeken zouden maandag klaarliggen.

Post-examenactiviteit: De activiteit zal doorgaan op de laatste donderdag van de examenperiode.
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Voorbije activiteiten

Beachvolley: Is niet doorgegaan.

Meirondjes: Het is de bedoeling om een ranking bij te houden van aantal gelopen rondjes per persoon en richting.
Er was wat volk om te lopen, dat is goed. (Uit verslag kernraad 12 mei)

De rondjes per jaren/personen zijn genoteerd, deze komen nog op de website. De winnaars zullen beloond
worden.

BarBQ: De hoeveelheid vlees en groenten was in orde. Er waren ongeveer 70 inschrijvingen, het was gezellig.
De shiften zijn lastig opgevuld geraakt, we bedanken de Wave-mensen om te helpen. De opruim was niet
geweldig, het zou tof zijn moest niet iedereen ineens verdwijnen als er opgeruimd moet worden. Er zijn veel
vuile kommen blijven staan, de gang heeft die afgewassen. Kiescomité had de glazen die Lies heeft geleend
niet gewassen. (Uit verslag kernraad 12 mei)

Het was naar gewoonte een beetje chaos, maar alles is in orde gekomen. Het enige probleem was dat de
prijs voor de groenten op een halve euro stond, in plaats van anderhalve euro. De opruim is weer op de gang
blijven staan.

Duvelnight: Het was geweldig schraal en zat. Er zijn iets meer dan 14 bakken Duvel verkocht aan 80 cent. Rond
3u30 was de Duvel op, dan hebben we nog Leffe aan 80 cent verkocht, maar daar is niet zo veel meer van
verkocht. Er zijn weinig problemen geweest ondanks de zattigheid. De opkuis is wel vrij vlot gegaan. Rond
7u lag het barteam in bed. (Uit verslag kernraad 12 mei)

Vrouwenavond: Evaluatie vanop de wiki: “Er was een tiental mensen, de mensen die het waren vonden het
leuk. We hebben gezorgd dat er cocktails waren en een tiental series om uit te kiezen. Daarna kozen
de mensen zelf wat ze juist wilden. Uiteindelijk is er 1 aflevering van ‘buiten de zone’ gezien en voor de
rest vooral geroddelt en chocoladefondue gegeten. Ik denk dat het een goed idee was om de avond niet
te veel als vrouwenavond te profileren.” We stellen ons toch wat de vraag hoe het niet als vrouwenavond
geprofileerd was. Naar de leden toe ging het over een ‘cocktailavond in cocktaildresses’ wat ons niet meteen
een mannelijk profiel lijkt. (Uit verslag kernraad 12 mei)

Ultimate frisbee: Evaluatie wikie (sic): “Het was niet het ideale weer om te frisbeeën en er is maar 1 lid komen
opdagen.” Het leefde niet echt binnen het presidium dus we kunnen niet verwachten dat het bij de leden
dan leeft. Maar frisbee werkt wel aanstekelijk, als er een paar mensen beginnen zullen er al snel anderen
meedoen. Dat was natuurlijk niet mogelijk met dit weer, spijtig. (Uit verslag kernraad 12 mei)

Overdrachtscantus: Er was veel volk en niet zo veel externen. Chemika en Markator begonnen te kaarten tijdens
de saaie en plechtiger gedeeltes, maar dit stoorde niet. Overdracht en zwanenzang waren heel mooi. Het
was een redelijk zatte cantus maar er zijn geen problemen geweest. De opkuis ging trager omdat sommige
mensen honger hadden, maar al bij al ging het nog wel vlot. De tap van de Pavo is niet in orde, dit moet
gemeld worden. (Uit verslag kernraad 12 mei)

Achteraf is er wel commentaar gekomen, en we hebben 20 euro boete gekregen. We hebben ons uitgebreid
geëxcuseerd, en onze goede naam lijkt gered.

Scienticup & bbq: Wina heeft gewonnen, Francis had een team bijeengezocht. De wedstrijden voor Wina zijn
verplaatst zodat er ook gesupporterd kon worden voor de IFB-finale. Van de barbecue was er een massa aan
groenten, fruit en saus over. Deze (de groenten) zijn dan deels verwerkt in soep die achteraf is uitgedeeld. De
hoge prijs van de groenten wordt in vraag gesteld. Er is te laat begonnen met te barbecuën. De Wina-shiften
waren niet goed ingevuld.

IFB-finale: Er was veel volk, dat was leuk, en dat we wonnen was des te leuker.

Scientica-bar: Het was allemaal in orde. De tafels stonden in het begin in de weg. Er was niet zo veel volk. Er
wordt de vraag gesteld of deze bar nog Scientica-bar moet heten, maar initieel zou het dan ook een Beachbar
worden.
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Komende activiteiten

Afscheidsfilmavond van EJW: Alles komt in orde. Ouderejaars zijn ook uitgenodigd.

Beursbar: Bar heeft geen geld meer, dus er wordt de vraag gesteld of een beursbar nog zin heeft. Maar aangezien
alle posten geld over hebben, is er geen probleem om deze bar te organiseren. Het gebruikte beurs-programma
moet zeker nagekeken worden. Er wordt ook voorgesteld om een Afzuip-bar te organiseren. Barteam mag
zelf over het thema beslissen.

Post-examen-activiteit: De activiteit zal doorgaan op donderdag 24 juni. Er wordt gevraagd of er iets onder
begroting gedraaid kan worden. Dit is geen probleem. Wees tijdens deze activiteit stil op de gang.

Financieel overzicht

Het financieel overzicht is alles behalve volledig. Het is te vinden op de wiki. Er komt nog geld binnen van de
bedrijvendag binnen. Er is ook nog meer geld binnen van de cursusdienst. Marketing staat negatief wegens dure
kalenders en niet opgetekende betalingen van t-shirts/pull’s. We hebben nog geld over voor investeringen. Wat
redactie betreft, zullen we uiteindelijk nog op begroting zitten (omdat Acco niet alle winagenda’s heeft verrekend).
Het fotoboek is nog niet aangerekend. Toneel staat wel in het financieel overzicht, maar staat in feite apart.

De begroting van de activiteiten staat op de wiki. Bar zal ongeveer op begroting zitten, met rekeningen voor onder
andere de Duvelbar die nog moeten binnenkomen. Cantus heeft goed gedraaid dit jaar. Cultuur en EJW zitten
perfect op hun begroting. De begroting van Festival viel uiteindelijk nog mee. GAK staat blijkbaar nog positief,
maar dit komt waarschijnlijk door het ‘verloren staand’ geld van de pulls. Dit jaar zijn er veel jaaractiviteiten
geweest, daarmee dat er hier veel geld gebruikt is. Kiescomité heeft meer geld uitgegeven als gepland. Sneeuwreis
heeft zijn geld niet gebruikt, we vragen Wally of er nog kosten zijn. Schachtenmeester heeft nog geld over, Preses
ook en Sport ook. Sport geeft wel nog een vat.

We komen volgens Thomas waarschijnlijk op 2000 à 3000 euro winst uit. Thomas zegt dat hij kan tellen en dat
de begroting correct is (hij kan al het geld volledig traceren). Thomas handelt de presidiumrekeningen nog af.

Evaluatie

Voor de evaluaties verwijzen we ook naar de documentatiewiki.

Presesduo

De wiki-pagina wordt overlopen. Hier is slechts een deel weergegeven.

Communicatie: De communicatie tussen EJW/Cultuur en Preses liep niet niet altijd even vlot. Soms kan er
meer met het presidium worden gecommuniceerd.

Ploegsfeer: Op enkele conflicten na was de ploegsfeer goed. De conflicten zijn opgevangen door de ombuds.
We moeten kliekjesvorming proberen te vermijden. Het werk voor activiteiten valt meestal op de schouders
van een selecte groep, dit is jammer maar waarschijnlijk niet te vermijden. Vooral in het tweede semester
werd dit duidelijk, sommige shiften geraakten gewoon niet meer ingevuld. Sommige activiteiten zijn hierdoor
afgelast.

Presidiumvergadering & Kernraad: De presidiumvergaderingen verliepen vrij efficiënt. Er zijn weinig mensen
die noteren. De aanwezigheden leken te verminderen naarmate het jaar vorderde, maar dit kwam door het
grote aantal mensen die overgestapt zijn naar het profiel medewerker. De kernraad kon dit semester op een
vast moment doorgaan, dit was handig. De vergaderingen liepen soms uit, maar dat was moedwillig dus niet

3



erg. Hanne meldt dat postenverantwoordelijken misschien best wel in de kernraad zitten. Ze zegt verder dat
de discussie hier ook rijker zou worden, en de efficiëntie zou hier niet onder lijden. Thomas is hier niet mee
akkoord, hij vindt dat de kernraad zeker niet te klein is. Bovendien is het nu al moeilijk om de kernraad te
plannen of om iedereen effectief aanwezig te krijgen op de kernraad. We laten de discussie over de invulling
van de kernraad over aan de volgende ploeg.

Externe vertegenwoordiging: Wat de externe vertegenwoordiging betreft, hebben we veel goede commentaren
gekregen. De korte voorvergaderingen en de goede fractiewerking zijn hier waarschijnlijk niet vreemd aan.
Nieuwe vertegenwoordigers gaan de volgende jaren best naar de vormingssessies van LOKO. Ook de infor-
matiedoorstroom naar de achterban kan beter. Op de PV is er bijvoorbeeld vaak weinig interesse voor,
maar de input die van de PV komt is vaak wel nodig. Een goed voorbeeld van slechte communicatie naar
de studenten is de LOKO-betoging, waar veel Wina-mensen aanwezig waren maar weinig mensen wisten
waarvoor ze er waren. Een ander voorbeeld is het oriënteringsbeleid. In feite is het de kringvergadering
die verantwoordelijk is voor externe vertegenwoordiging, hier moet volgend jaar meer aandacht aan besteed
worden (zie ook IKZ).

Resultaat: Het campagnepuntje milieu is niet uitgevoerd. Contacten met de faculteit en met Scientica liepen
goed.

Er zijn nog een hoop werkpuntjes, vooral communicatie kan beter. Er moet ook opgepast worden voor overma-
nagment en regelneukerij.

Bar

Bij bar was er zeker geen overmanagment, maar er was wel al een planning voor de meeste bars. Soms waren de
tekstjes niet op tijd klaar. We hebben ons geamuseerd. Het bier van de week is niet gelukt, dit lag aan Alma.

Beheer

De interne werking was goed. Alles wat moest gebeuren is gebeurd. Terugbetalingen zijn slechts traag verlopen.
De communicatie met posten kan ook beter. Kassa’s tellen gebeurde misschien ook wat te laat, nu gebeurde dit
vlak voor nieuwe activiteiten. We zouden meer geld kunnen krijgen uit subsidies. We kunnen best meer aanvragen,
als we dan iets niet krijgen kost het ons niets buiten wat moeite. Hanne vroeg om de presidiumrekeningen online
te zetten, maar wegens privacy-redenen ligt dit gevoelig. Grote bedragen op presidiumrekeningen worden best
vermeden.

Cantus

De taakverdeling was goed (Michaël Derde: logistiek, Michaël Mariën: geniale ideeën, Cie: ?). De sfeer bij het
cantustrio was uitstekend. Er zijn veel positieve commentaren gekomen op onze cantussen, we hebben een goede
naam in Leuven.

Cultuur

Er zijn twee activiteiten niet doorgegaan (de sterrenkijkavond en de koekjesfilmavond). De opkomst was wisselend,
maar dat lag niet aan de organisatie. Soms liep de communicatie mis. Zie wiki voor verdere details. Het was een
goed cultuurjaar. We vragen ons af of het de moeite is om een andere prijs te vragen voor leden en niet-leden,
maar er is weinig animo voor om dit hier te bespreken. Natuurlijk kan ook ad hoc worden beslist om

Cudi

De communicatie en interne werking is niet echt van toepassing, alles verliep via Scientica. Dit semester werden
de shiften niet goed ingevuld, en dan ook nogal oneerlijk verdeeld. Cudi zit boven de begroting omdat er na het
eerste semester geen overzicht gemaakt kon worden (de facturen van Acco waren nog niet binnen). Er waren veel
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problemen met Acco, onderandere de facturatie. Standaard Boekhandel was goed, maar er waren ook problemen
met de facturatie. De bancontact is goed onthaald.

EJW

De bar en het spel was goed. De communicatie verliep ook goed.

Fotoboek

We stellen ons vragen bij de interne communicatie van fotoboek. We hopen dat de fotoboeken er morgen zijn,
dan komt alles nog in orde.

Fotoman

De communicatie en werking dit semester verliep goed. De foto’s kwamen soms wat later online, maar dit is niet
per se erg.

GAK

GAK heeft meer samengezeten dan vorig semester. Het nieuwe concept “casino-avond” was geen succes. De
periode voor de paasvakantie bleek voor alle activiteiten een moeilijke periode. Mensen hadden niet veel zin in
activiteiten en er waren er veel te veel. Ook op het WWW waren er daardoor maar 20 mensen, maar dit was
goed. Verder was ook de TD in deze periode niet zeer geslaagd (net als vorig jaar). Hiervoor moet zeker gekeken
worden naar een betere datum. Er waren soms wat te veel activiteiten (van heel Wina) zodat we onszelf hebben
beconcureerd.

Materiaal

In het begin van het semester was het net, na verloop van tijd werd het een rommeltje. Voor de campagne
is er opgeruimd geweest, maar daar is niets meer van te merken. Drank moet vaker worden aangekocht. De
communicatie intern liep naar het einde van het jaar minder vlot. Soms klagen mensen dat ze dingen niet weten
staan, ondanks het feit dat er een duidelijk plan is. Preses mag automatisch gemaild worden bij een nieuwe
reservatie. Er mag soms wat meer respect getoond worden voor materiaal. De kelder zal in de vakantie nog eens
moeten worden opgekuisd, er moet ook gekeken worden naar het voedsel dat vervalt.

Onderwijs

Onderwijs heeft een druk jaar achter de rug met de overgang van de Informatica-master naar de CW-master. De
activiteiten zijn goed geörganiseerd. Meer details op de wiki. De combinatie van Onderwijs/OWG-voorzitter en
OOR-voorzitter was niet ideaal.

PR

De communicatie dit semester verliep goed, omdat er eigenlijk maar twee personen actief werkten. Dit semester is
er vooral passief gezocht. We hebben veel meer geld binnengehaald dan begroot. De Wina-marketing is uiteindelijk
niet uitgewerkt. PR heeft dit jaar uitzonderlijk goed gewerkt!

Redactie

De communicatie en interne werking verliep goed. Het systeem waar twee mensen per winagenda verantwoordelijk
waren was efficiënt. We hebben een heel goede verspreiding van de winagenda over de campus. Het bestelformulier
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dat dit semester gebruikt werd bij Acco is handig. De winagenda werd het snelste gedrukt door Acco als er een
mail gestuurd werd met de agenda in bijlage. De deadline op woensdagavond werkt goed. Zie ook wiki.

Secretaris

Dit jaar is er een creatieve oplossing gezocht omdat de verkozen secretaris vertrok. In het tweede semester hebben
twee personen het mandaat van secretaris opgenomen. Peter was secretaris voor de PV, IKZ en OWG en Vincent
voor de kernraad. Dit verliep vlot, afgezien van de ingekorte tekstjes op de PV. De verslagen van de PV waren
meestal snel klaar. Het is uiteindelijk nog efficiënt verlopen, ondanks het feit dat het een ad hoc oplossing was.

Sneeuwreis

Zie PV-verslagen. Sneeuwreis is niet echt een post waardig, dit is bij de volgende ploeg in rekening gebracht. De
evaluatie van Sneeuwreis moet nog op de docuwiki gezet worden.

Sport

Er zijn dit semester weinig activiteiten georganiseerd. De communicatie bij sport verliep beter als vorig jaar. Zie
ook wiki voor verdere details. Het feit dat de wedstrijden apart op de website staan, wordt toegejuichd.

Webteam

De communicatie binnen en buiten de post verliep niet goed, vooral niet bij de aanpassingen van de website. De
taakverdeling is ook onevenwichtig, ondanks het voornemen om hier iets aan te doen. In het tweede semester is
er wel minder hard gewerkt. De LAN-Party dit semester was wel goed georganiseerd, de foto-module is mooi en
ook de nieuwe menu-structuur is goed. Aan de homepagina zelf wordt tijdens de examenperiode nog aan gewerkt.

Werkgroep IKZ

De communicatie liep goed. Het dossier onderwijs is lang blijven liggen, maar dat gaf ook meer zicht op de
praktijk. Er is een tijdspad uitgestippeld in het tweede semester, dit was nuttig. Er is veel input voor de nieuwe
ploeg, onder andere de mapping van de organen. IKZ heeft veel nuttig werk gedaan dit jaar, dit moet voortgezet
worden. Het was goed dat Daniël in IKZ zat, dit gaf continüıteit wat best handig is.

Werkgroep Master informatica

De werkgroep is dit semester niet meer samengekomen. Er is veel nagedacht, maar er is uiteindelijk weinig dat
we concreet kunnen doen. We kunnen volgend jaar nog met VTK praten. Eén van de ideeën is om lidkaarten te
maken die bijvoorbeeld voor beide kringen gelden.

Werkgroep Naaktkalender

We hebben veel publiciteit gekregen. Het contact met de fotograaf verloopt traag. Er moet gemaild worden
naar de personen die besteld hebben. Er moet overlegd worden met Sofie zodat de betalingen goed bijgehouden
worden. Er zal nog veel werk zijn in de vakantie. Het grootst deel van het praktisch werk kwam bij Mattia terecht.
Door de drukte is dat vaak lastig geweest. De algemene conclusie: het gaat in orde komen!

Werkgroep Grafisch

Alles wat aangevraagd is, is aangemaakt. Er was weinig interne communicatie, maar met het systeem op de
wiki verliep het vlot (een tabelletje met aanvragen en de persoon die het ontwerpt). Volgend jaar kan dit, en de
werkgroep als geheel, nog steeds nuttig zijn.
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Wiki’s & website

De docu-wiki is de laatste tijd minder aangevuld. Er wordt ook te weinig gekeken naar de actiepuntjes. Het is ook
niet noodzakelijk dat per activiteit-evaluatie een actiepuntje wordt aangemaakt.

Naaktkalender

Zie eerder.

Investeringen

We hebben nog geld over. Vermits de bolderkar al begint te verslijten, kunnen we eventueel een nieuwe bolderkar
bestellen. Deze zou dan door de volgende ploeg in gebruik genomen worden. Er wordt opgemerkt dat de bolderkar
nog perfect in orde te krijgen is. We zien geen redenen om dan een tweede bolderkar aan te kopen. Het zou beter
zijn om te investeren in barbecuemateriaal (tangen, roosters en schrobbers) en slakommen.

Frieten in Alma: kringstandpunt

Er is laatst een nota gekomen over duurzaamheid en gezonder leven. Het voorstel kwam om klanten extra te laten
betalen voor de frieten. Er zijn drie opties: ofwel vraagt men niets extra, ofwel laat men klanten enkel betalen
bij het bijhalen van frieten, ofwel laat men altijd betalen voor frieten. Het bedrag zou klein zijn, bijvoorbeeld 10
cent. Het bedrag is echter niet vastgelegd. We zien geen probleem om iets meer te laten betalen om ongezonder
te eten. Maar we moeten de studenten vertegenwoordigen, en we denken dat deze eerder voor gratis frieten zijn.
Goedkopere of gratis groenten zijn misschien ook een optie. In ieder geval willen we kwaliteitsvoller eten.

We concluderen dat we niets aan de prijs van de frieten willen veranderen, maar de kwaliteit van de groenten en
het andere eten moet beter worden. Kwaliteitsvol eten moet ook betaalbaar blijven. We willen ook betere andere
zetmeelcomponenten.

Varia

Cantus: Ons Huis doet moeilijk over de waarborg.

Gangkeuken: De gangkeuken wordt blijkbaar automatisch gebruikt door Scientica, we stellen ons hier vragen
over. De keuken moet na gebruik ook door Scientica netjes worden achtergelaten. Dit wordt op de volgende
AKV gemeld.

Docuwiki: De resterende postenevaluaties en activiteitenevaluaties die nog niet op de docuwiki staan, moeten er
nog worden opgezet of naar Jorien doorgemaild.

Mattia: Mattia doet de Bedrijvendag volgend jaar bij Scientica.

LOKO’s Last Sunday: Pintjes aan 60 cent, overload aan Flügel, het wordt een beestig goed feestje.

Dankwoordje voor het mooie jaar

De vergadering wordt gesloten om 22u35.

Peter Verraedt (secretaris)
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